
 Bengtsfors brukshundsklubbs medlemsmöte 2022-05-17 

§1 Mötets öppnande: 

Mötet valde Marie Persson till mötesordförande, varefter hon öppnade mötet och hälsade 

deltagarna välkomna. 

§2 Fastställande av röstlängd:  

Fastställande av röstlängd: 16 st. närvarande, samtliga med rösträtt. 

§3 Val av två protokolljusterare: 

Mötet valde Johanna Nilsson och Nora Wahlquist till justerare 

§4 Fråga om mötet blivit stadgeenligt utlyst: 

Mötesdeltagarna bekräftade att mötet blivit korrekt utlyst.  

§5 Fastställande av dagordning: 

 Mötet fastställde den föreslagna dagordningen. 

§6 Föregående protokoll: 

Föregående protokoll delades ut till deltagarna, godkändes och lades till handlingarna.  

§7 Inkomna skrivelser: Inga inkomna skrivelser. 

§8 Rapporter:  

a.) Ekonomi: Vi har 176 000,- i kassan men då är inte strålkastarna betalda. Balans och 
resultaträkning skickas ut med mötesprotokoll. 

a) Utbildning: vårens kurser har haft avslutning, vi har haft kurs i allmänlydnad, 

viltspår, valpkurs, nosework och två kurser i rallylydnad. Samt lydnad och appell 

Mona Fröberg kommer att starta en ny valpkurs så snart det finns tillräckligt 

många anmäld 

b) Tävling: Vi har en Lkl spårtävling lördag den 21/5, och rallylydnad den 22/5. 

presenter till domare och tävlingsledare skall köpas av Inge Larsson och Elisabeth 

Höder. Vi kommer att ha ytterligare en tävling i rallylydnad samt . Elisabeth har 

köpt in priser till säsongens tävlingar 

c) Klubbtjänst: Mona K. rapporterar att allt är under kontroll 

d) Plan och bygg: Johanna meddelar att roboten är tillbaka från servicen och Eltjänst 

har lagat eluttaget. 

§9 Övrigt: Camping, då kostnaden för elen har stigit så beslutade mötet att ta ut 20 kr om man 

önskar el. alltså 50,- utan el och 70,- med el. Inge Larsson undrade om funktionärer skall betala för 

camping och det skall dom inte. Robotgräsklippare till övre plan: Johanna har fått en offert från 

skogstjänst på 31 000,- för en ny robot, likadan som den vi redan har, den gamla ska då flyttas till 



övre planen och den nya till stora planen, fördelen med att ha lika robotar är att vi kan flytta dom 

emellan planerna om någon krånglar. Carina Thorp tyckte att den är för liten för stora planen och 

ville att vi skulle se på ett annat alternativ. Styrelsen fick i uppdrag att välja en lämplig robot. 

§10 Övriga frågor: Kurserna Marie har fått en förfrågan om att bilda en utställnings-kommitté för att 

anordna inofficiella utställningar. inget beslut fattades. Intresse i klubben finns för att arrangera 

doftprov i nosework, Marie kolla med SBK så det är ok, hon kollar också upp arvode för domare. 

Kurser i agility och hoopers har efterfrågats av medlemmar, Elisabeth Höder är utbildad instruktör i 

agility men hinner inte mer då hon är instruktör i rallylydnad. vi har ingen instruktör i hoopers men 

Marie Martinsson ska kolla möjligheten att ordna en prova på dag för dom som är intresserade med 

en instruktör från Åmål. Marie Martinsson berättade att på jubileumsfesten den 16/7 skall vi servera 

kallskuret, exotiska frukter, potatissallad, bröd och ost till en kostnad av 50,- för medlemmar och 

deras anhöriga övriga betalar 100,-  anmälan skall göras senast den 6/7 genom att betala in 50,- på 

swish, anmälan är bindande. Märk inbetalningen med fest och ditt namn. Två personer från varje 

dalslandsklubb skall bjudas in samt familjen Kling som är markägare. Vi skall ha tipspromenad och 

trubadur. Johanna kollar med kommunen ang. lån av tält. Inga Hansen kontaktar ett par trubadurer i 

Åmål om dom ev. 

 

§11 Nästa möte: Nästa medlemsmöte är den 13/9 kl. 18.00 

 

§12 Mötesordföranden tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat.  

 

 

 

 ………………………………………….  …………………………………………………… 

 Mötesordförande  Marie Persson Mötessekreterare Inga Hansen 

 

 

 ………………………………………………… …………………………………………………………….. 

 Justerare  Johanna Nilsson  Justerare  Nora Wahlquist 

 

 

 

 


